
Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

Referat                                                      Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 07.11.22 kl. 17.00 – 19.00 på personalerummet 

Deltagere: Martin Lønborg, Jannie Kamp Mikkelsen, Louise Thorup Nielsen, Rasmus Juhl 
Wohlert, Karen Lund Johansen, Luise Nissen, Casper Malta Lindorf Andreasen, 
Anders Bækholm, Stig Frejo Hansen, Ida Mølbak, Ali Qais, Thomas Diechmann 
og Hanne Larsen 

 

Afbud: Mette Omega Quist Christensen, Anette Svejstrup Ahlmann Larsen, Luna 
Vinterby 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt. 

Pkt. 3 Ønsker til Teknisk Forvaltning  

Rundtur på skolen. 

Bilag fra Teknisk Forvaltning samt tidligere indsendte prioriteringsliste. 

Per (teknisk serviceleder) deltager i punktet. 

Bestyrelsen udarbejdede prioriteret liste på baggrund af oplæg og rundtur. Vedlægges referatet. 

 

Pkt. 4 Evaluering af lærernes dag 

God opbakning. Flere fremmødte forældre end tidligere. 

 

Pkt. 5 Evaluering af kontaktforældremødet – herunder noter omkring meddelelsesbogen 

Bilag vedr. opsamlende noter fra mødet. 

Stor succes. Mange fremmødte og super god lyst til debat. 

Der kan laves tillæg til kontaktforældre-foldere, med gode idéer og ”What to do”. 

God idé med at kontaktforældre er med til at lave dagsordenen til mødet. 

 

Ledelsen taler også med teamkoordinatorer om mødet, bl.a. med gode idéer til skole/hjem samtaler. 

Listen rettes til og sendes ud til kontaktforældre. 

 

Pkt. 6 Madordning 

Debat om interesse og muligheder for en eller anden form for salg af mad, frugt eller lign. 

Ida undersøger, hvad elevrådet ønsker. 

Thomas undersøger hvilke ordninger, der ellers er i kommunen. 
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Pkt. 7 Nyt fra  

 Skolen – anderledes uge og 100 års dagen.  

Udvalg er i gang med at planlægge jubilæumsugen – anderledes uge i april.  

Et andet udvalg er i gang med et festskrift, hvor udvalget meget gerne modtager indlæg – også fra 

bestyrelsen. 

Der er nu musical to dage om ugen, hvor ca. 30 elever deltager. 

 

 Formanden  

FRO mødet blev aflyst i sidste uge. 

Der er kommet svar omkring trafik-udvalget. Den ansvarlige fra Teknisk Forvaltning kunne ikke 

deltage i mødet i dag. Der må findes andre veje for at få fokus på området. 

 

 Elevrådet  

Der er i dag forfattet et brev, hvor vi ønsker et lydanlæg til skolen. Ønskebrevet er skrevet i et 

samarbejde mellem elevrådet og skolebestyrelsen (Ida, Anders, Martin og Stig). 

 

 Medarbejderne  

Der er flere medarbejdere, der får ”kørekort” til blå base og skolebotanisk have, hvilket muliggør 

undervisning de pågældende steder. 

 

 Porten  

Der kommer flere og flere børn i Porten, hvilket er dejligt. Der er kommet 3 nye til den mindste gruppe.  

Desværre har der været endnu en voldsom fysisk konflikt i samme gruppe. Det har medført endnu en 

forældrehenvendelse, hvor man igen giver udtryk for stor bekymring for læringsmiljøet samt børnenes 

trivsel og tryghed i hverdagen. 

  


